

Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada
ADDENDUM ONE / ADDENDUM UN
May 10, 2019 / 10 mai 2019

F5211-190104
Slipway Reconstruction - River of Ponds, Great Northern Peninsula, NL
/ Reconstruction de la cale de halage - River of Ponds, péninsule Great Northern (T.-N.-L.)

Question #1:

According to unit price table there are 44 cubic meters of untreated dimensional timbers, this does not seem to agree with the notes on the drawing. According to our calculations, the only way this makes sense is if the 100x150 timber runners and the 75x150 timber runners are untreated on the upper portion of the slipway as shown in the drawing 3 of 9 below. The 100x150 runners don't specify PT in this note but on drawing 4 of 9 it specifies that 100x150 is PT. Please verify.

Answer #1:

We have reviewed the unit price table and the quantity for item 16: Untreated Dimensional Timber is good as shown. For clarification purposes:

See Structural Timber Specification Section 31 53 16 1.7 - Measurement for Payment

The 75 x 150 decking is treated dimension timber. (Section 31 35 16.1.7.1)

The 100 x 150 runners are untreated dimension hardwood timber. (section 31 35 16. 1.7.2)

Question #1:

Selon le tableau des prix unitaires, il y a 44 m³ de bois de dimension non traité, ce qui ne semble pas concorder avec les notes sur le dessin. D'après nos calculs, cela n'a de sens que si les glissières de 100x150 et de 75x150 ne sont pas traitées sur la partie supérieure de la cale, comme le montre le dessin 3 de 9 ci-dessous. Il n'est pas prescrit que les glissières de 100x150 doivent être en bois partiellement traité dans cette note, mais sur le dessin 4 de 9 il est prescrit que les glissières de 100x150 est partiellement traité. Veuillez vérifier.

Réponse #1 :

Nous avons examiné le tableau des prix unitaires et la quantité pour l'article 16 : Bois de dimension non traité est correcte telle qu'indiquée. Aux fins de clarification:

Voir l'article 1.7 de la section de devis 31 53 16 – Mesurage aux fins de paiement

Le tablier de 75 x 150 est en bois de dimension traité. (Section 31 35 16.1.7.1)

Les glissières de 100 x 150 sont du bois de dimension non traité. (section 31 35 16. 1.7.2)

.....